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БЕОГРАД - Шеф делегације Европске уније у Србији Венсан Дежер изјавио је данас да
нема разлога да се административни прелази Брњак и Јариње третирају на другачији
начин у односу на остале прелазе на Косову и Метохији па и на њима треба да буду
албански цариници.

  

"Решење је да цариници Еулекса управљају и доносе одлуке на тим прелазима, а као и
на свим осталим прелазима, и на овим треба да буду албански цариници", рекао је
Дежер на прослави 15 година излажења дневног листа "Блиц".

  

Дежер је оценио да треба решити проблеме у вези са царинским печатом, за шта је
потребно поштовање споразума, који су Београд и Приштина склопили 2. септембра.

  

"Интерес је да се укине ембарго, да дође до слободног кретања робе и људи и да се
изгради капацитет који није раније постојао, а то је да се разреши проблем нелегалне
трговине", нагласио је Дежер.

  

Дежер је додао да је потребно анализирати разлоге због којих је дошло до проблема на
граничним прелазима на Косову и Метохији.

  

"Постоји потреба за дијалогом Београда и Приштине. Блокада није одржива и морамо да
нађемо одговарајуће решење", подвукао је Дежер.

  

Шеф делегације ЕУ присуствовао је прослави 15 година од излажења првог броја
дневног листа Блиц, а на уређивачком колегијуму који су чиниле личности из јавног
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живота, Дежер је био "уредник" политичке рубрике.

  

(Танјуг)
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